
Svar på Interpellation från Mats Skoglund, Vänsterpartiet angående 

utbyggnad av kommunalt vatten- och avlopp till Skeviksstrand och 

Koviksudde 
 

Tack Mats för interpellationen. 

Jag förstår att just denna fråga är extra viktig för dig eftersom du är boende i området. 

Då området är stort och inte är färdigbyggt förrän årsskiftet 2018/2019 är vår tidplan 

att huvudledningen beräknas antas av Tekniska Nämnden i september i år och vara klar 

Q4 2018. Sista granskningen av bygghandlingen sker just nu och läggs ut för 

upphandling innan sommaren. 

Vi följer den tidsplan vi haft sedan länge. Huvudledningen skall sedan gå vidare mot 

Norra Lagnö där det även skall anläggas en gång och cykelväg på ledningen, denna 

upphandling kommer dock senare 

Så till din fråga: 

”Är det säkerställt att området Skeviksstrand Koviksudde kan anslutas till kommunens 

VA-nät i direkt anslutning till att förbindelsepunkterna är färdigställda?” 

Ja, det är säkerställt med den tidsplan som finns.  

 

 

Malin Bellander (M) 

Ordförande Tekniska Nämnden 


